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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csak 917 lélegeztetőgépet szállítottak ki a 
tavasszal megvásárolt 17 402 darabból? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Az Állami Egészségügyi  Ellátó Központ a tavasszal 300 milliárd forintból  megvásárolt  17 402
darab  lélegeztetőgépből  7344  darabot  vett  át,  és  mindössze  917  darabot  szállított  ki  a  hazai
kórházaknak.

Hol van a többi, 10 058 darab gép; ezeket mikor osztják ki, és milyen szempontok szerint adják oda
az intézményeknek?

Tudta-e a kormány, hogy ennyi gépre nem lesz szükség és ha igen, akkor miért vásároltak belőlük
ennyit? 

Tisztelettel várom válaszát!


